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Chairman Message
集团董事主席献词

“Constantly Innovating with Continuous Growth “

My Warmest Greeting to Our Business Partners, Customers, Friends, Galaxians 
and Family Members. It is my great pleasure to share our 52th edition 
of Galaxy Bulletin with you and we hope to update you on our latest 
activities.

As WHO has declared the end to Covid-19 in May 2023, most of us 
have returned to our normal lives like before , but these scars serve as 
a permanent reminder for us to learn from mistakes made and never 
repeat the same mistakes again. 

Galaxy Group of Companies has managed to recover and achieve 
the pre-pandemic turnover in the last fiscal year. This remarkable 
achievement reflects our collective effort, perseverance, and trust 
and continuous supports from our customers. Our ability to achieve 
such extraordinary results during these trying times is a testament 
to our collective spirit and determination, in addition to the strong 
internal infrastructure that we have built over the years.  I would like to take this opportunity to thank 
our hardworking and dedicated Galaxians for their continuous support

I am delighted to share with our new company strategy for FY 2023/2024“Constantly Innovating with 
Continuous Growth “.This strategy aims to foster a culture of innovation and growth, allowing us to adapt the 
ever-evolving needs and expectations of our customers and the industry. Let us embrace the spirit of innovation 
and nurture a mindset of continuous improvement. Our world is constantly transforming, and to stay ahead, 
we must not only keep with these changes but also lead the way in continuously driving innovation. 
In conclusion, I would like to express my gratitude for your unwavering dedication and commitment. I am 
very confident that with our new company strategy, and your collective effort, we will continue to surpass the 
target set for this fiscal year and build a brighter future for our group.

I hope you enjoy reading this issue of Galaxy Bulletin. Stay Happy and Stay Healthy!

“不断创新，持续成长”

谨向我们的业务合作伙伴、客户、朋友、宇宙人和家人致以最热烈的问候

我很高兴与会员们分享我们的第 52 版 《宇宙信息》Galaxy Bulletin，并向大家汇报我们的最新活动。

世界卫生组织于 2023 年 5 月宣布新冠疫情（ Covid-19） 结束，我们大多数人的生活也恢复常态，但疫情的伤
疤永久提醒我们要从错误中吸取教训，不再重蹈覆辙。

上一财政年，宇宙集团成功恢复和实现了疫情前的营业额，骄人的成就体现了我们的集体坚毅努力、客户信任和
持续支持的成果。我们能够在这个艰难时期取得非凡的成就，证明了我们的集体奋斗的精神和决心，以及我们公
司内部多年来建立的强大基础设施。我借此机会感谢我们辛勤工作和奉献的宇宙人的持续支持。

我也很欣慰与大家分享我们 2023/2024 财年的公司新战略“不断创新，持续增长”。这项战略旨在培育创新和增
长的文化，使我们能够适应客户和行业不断变化的需求和期望。让我们秉承创新精神，培养持续改进的心态，以
便在不断变化的世界中保持领先地位，我们不仅要跟上这些变化，还要引领并不断推动创新。

最后，我谨对大家坚定不移的奉献和承诺表示感谢。我深信，在我们公司新战略以
及大家的共同努力下，我们将继续超越本财年设定的目标，为我们集团创造更加光
明的未来。

我希望您喜欢阅读本期的《宇宙信息》。保持快乐、保持健康！
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GGOC 
Annual General Meeting 

2021/2022
Annual General Meeting for Galaxy Group of Companies FY 2021/2022

The AGM for FY 2021/2022 was organized in an augmented fashion even though we were heading towards 
an endemic.

As usual, the yearly AGM started with Associate Management Meeting for each individual company and 
followed by Annual General Staff Meeting for the management team, head of departments and selected staff. 
The AGM kicked off with our staff singing the Galaxy song and was  followed by an inspirational and 
energizing speech by our Group Chairman / Group Managing Director, Mr. Tony Tee Boon Chai .He has 
announced on the new corporate strategy for FY 2022/2023-“Adversity is Our Motivator”. He believes that 
all Galaxians should make the difficulties we faced during the pandemic our driving force to work harder and 
achieve a greater heights in the next fiscal year. At the same time, he also shared a few strategies to overcome 
the obstacles we have faced in the current year.

Our Group Sales and Marketing Director, Mr. Khung Shyang Loon, shared the marketing strategies for the 
new fiscal year with the attendees. It was then followed by the Top Achievers Awards ceremony, recognizing 
achievements such as Outstanding Branch Award, Outstanding Associate Award, Top Sales Award by product, 
Overall Sales Award and Technical Personnel Awards.The meeting ended with the announcement of new 
Galaxy Recreation Council (GRC) lineup and the reviewed of GRC activities. 
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尽管疫情威胁已经过去， 2021/2022 财年的年度股东大会还是在严格管控之下进行。

与往年一样，每年的年度股东大会以每家公司的联席管理层会议开始，然后是管理团队、部门负责

人和选定员工的年度全体员工会议。

年度股东大会在员工唱着《宇宙之歌》声中拉开帷幕，集团主席/集团董事总经理郑文财（ Tony 

Tee Boon Chai） 先生发表了鼓舞人心和激励的演讲。他宣布了 2022/2023 财年的新企业战略- “

逆境是我们的动力”。他认为，所有宇宙人都应该把疫情期间遇到的困难作为动力，在下一个财年

更加努力、再创辉煌。同时，他还分享了一些策略，以便克服我们今年将面临的障碍。

宇宙集团销售及营销总监孔祥伦（Khung Shyang Loon）先生和与会者分享新财年的营销策略。随后

举行仪式颁发杰出成就奖，表彰了杰出分公司、杰出同事、最佳产品销售、整体销售和技术人员的

成就。

会议最后宣布了宇宙康乐理事会（GRC）的新一届阵容，并回顾了康乐理事会过去的活动。

宇宙集团公司 2021/2022 财政年度股东大会
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MOU Signing Ceremony between 
STP and UTeM 

Scientific and Technical Products Sdn Bhd (STP), the associate company of Galaxy Group Companies, has 
signed the memorandum of understanding (MOU) with The University Technical Malaysia Malacca (UTeM). 
STP was represented by our Group Chairman / Group Managing Director, Mr. Tony Tee Boon Chai, and 
UTeM was represented by the Vice Chancellor, Professor Ts. Dr. Massila Kamalrudin.

The contents of the MOU includes the collaboration in ETA professional Certification from US, student 
industry attachment, oversea industrial Linkages and possible research collaborations.

 During the ceremony, few MOAs and LOIs were also signed between UTeM and government agencies and 
local industries.

宇宙集团Galaxy Group of Companies 的联营公司 科技工艺产品私人有限公司（Scientific and Technical 

Products S/B (STP) 与马六甲科技大学 (UTeM) 签署谅解备忘录 (MOU)。科技工艺产品公司 的代表为集团

主席/集团董事总经理郑文财（ Tony Tee Boon Chai） 先生，马六甲科技大学的代表为校长 Ts.马西拉·卡

马鲁丁博士教授。

谅解备忘录的内容包括美国ETA专业认证的合作、学生行业实习、海外行业联系以及可能的研究合作。

 仪式期间，马六甲科技大学与政府机构和当地行业也签署了一些谅解备忘录和意向书。

STP与UTeM 谅解备忘录签署仪式
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 Industrial Advisory 
Panel meeting in POLISAS 

Mr. Tony Tee Boon Chai, our Group Chairman/Group Managing 
Director, was invited to attend the Industrial Advisory Panel (IAP) 
meeting in Polytechnic Sultan Haji Ahmad Shah (POLISAS) under 
Department of Electrical Engineering (JKE).

The meeting was opened by the Deputy Director of Academics and attended 
by the top management team, the department head of JKE, head of programs, 
senior lecturers together with all the IAP members.

 There were a few issues highlighted during the meeting to improve student employability, student 
entrepreneurship skills and the soft skills among graduates.

宇宙集团主席/集团董事总经理郑文财 先生应邀出席在苏丹哈芝阿末沙理工学院（POLISAS）电气工程系

（JKE）举行的工业咨询小组（IAP）会议。

会议由学术副主任主持开幕，出席者包括高层管理团队、电气工程系部门负责人、项目负责人、高级讲师以

及所有工业咨询小组成员。

 会议特别强调了一些问题，包括提高学生就业能力、学生创业技能和毕业生软技能等。

苏丹哈芝阿末沙理工学院工业咨询小组会议
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IPMeX 
Exhibition 

2022
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The IPMEX Malaysia in Kuala Lumpur is an international trade show for printing, paper and packaging 
machines and it is also the biggest printing and packaging show in Malaysia. The IPMEX Malaysia took place 
from 4th-7th August 2022 and it occupied over 240,000 square meters of exhibition space with more than 200 
exhibitors. 

Galaxy Automation (GA), one of our associate companies participated in the exhibition and it was a very good 
platform for GA to show our new printing and print finishing solutions to our Malaysian clientele.
In conjunction with the exhibition, we also took the opportunity to introduce our latest digital printing solutions 
from Riso Kagaku Corporation, Japan, and our new finishing solutions from Duplo Co., Japan.

It was a successful exhibition and we received many quality enquires during the show. The interest could be 
due in part to the absence of live exhibitions during the pandemic. We would like to take this opportunity to 
thank our overseas principles such as Riso Kagaku corp. Japan, Duplo Corporation Japan and EIS Singapore 
for their continuous support during our exhibition.  

吉隆坡IMPEX Malaysia是印刷、造纸和包装机械的国际贸易展，也是马来西

亚最大的印刷和包装展。 IMPEX Malaysia 于 2022 年 8 月 4 日至 7 日举

行，展馆面积超过 240,000 平方米，参展商超过 200 家。

宇宙集团的联营公司之一 Galaxy Automation (GA) 参加了这次的展览，借

助这个良好的平台向马来西亚客户展示我们新的印刷和印刷加工处理方案。

配合参与这个展会，我们也介绍了日本理想（ Riso Kagaku Corporation）的最新数字印刷处理方案以及日

本迅寶興業 Duplo Co.Japan 的全新印后处理方案。

这是一次成功的展会，可能是由于新冠疫情期间缺乏现场展览，展会期间我们收到很多非常有份量的咨询。

我们也借此机会，向海外负责人致谢，包括理想创化学株式会社、日本Duplo Co.Japan 和 EIS Singapore 

在展会期间的支持。

2022 年 IPMEX 展览会
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Our Group Chairman / Group Managing Director, Mr. Tony Tee Boon Chai, 
was appointed as a returning committee member of Industrial Advisory 
Panel (IAP) for Year 2023/2024 in Polytechnic Kuching Sarawak (PKS).

 The Ceremony of Handing over the certificate were attended by the director 
of PKS, Mr. Hikmatullah Bin Hajid Ahmad Khan, and the IAP members 
together with all the management team.  
Mr. Tony Tee was also selected as the new deputy chairman of the IAP committee 
and the chairman is Tuan Haji Masri Bin Juni during the voting. 

The meeting was carried out after the ceremony between the top management of PKS and all the 
newly selected IAP members. Many issues were being discussed during the meeting such as how to 
improve the student internship program, to improve student employability and to further enhance the 
soft skills on final year students to meet industry needs.  

 The ceremony of New Industrial 
Advisory Panel appointment 

宇宙集团主席/集团董事总经理郑文财（ Tony Tee Boon Chai） 先生被任命为古晋砂拉越理工学院 (PKS) 

2023/2024 年工业咨询小组 (IAP) 的回归委员会成员。砂拉越理工学院董事喜末都拉敏哈芝阿末汉 

（Hikmatullah Bin Hajid Ahmad Khan）先生、工业咨询小组成员及所有管理团队出席了证书颁发仪式。

选举中，郑文财先生被 选为工业咨询小组新任副主席，主席为端哈芝马斯利朱聂 

（ Tuan Haji Masri Bin Juni）。

砂拉越理工学院高层管理人员和所有新的工业咨询小组成员在选举仪式完成后召开会议，讨论如何完善学生实

习计划、提高学生就业能力、进一步提升应届毕业生软技能以满足行业需求等问题。

砂拉越理工学院任命新产业顾问团
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Our Group Chairman / Group Managing Director, Mr. Tony Tee Boon Chai, accompanied by Mr. Khung 
Shyang Loon, Our Group Sales and Marketing Director, have paid a yearly courtesy visit to the Printing 
Services Division of Malaysia Armed Forces (ATM) on 14th October 2022. It has been one of our business 
practices for us to visit some of our special and most important customers yearly. 
The purposes of the visit are to thank them for their continuous support, to discuss 
on their future plans and the review our after-sale service support and how we 
can serve them better.
ATM has been our loyal customer for more than 26 years and we have been one 
of their preferred partners in their printing services division. They have been 
our loyal Riso users for many years and they have installed the full set of Duplo 
printing finishing solution in year 2022.
The visit was received by the division head Col. (PKO) Haji Mohamad Jamian bin 
Haji Samuri and his senior management team. We had a very fruitful discussion 
during the visit and many suggestions have been brought up from both parties for 
the betterment and future expansion of the division.

The visit to 
Printing Services Division 
of MALAYSIA ARMED FORCES 

宇宙集团主席兼集团董事总经理郑文财先生（Tony Tee Boon Chai）在集

团销售及营销总监孔祥伦先生（Khung Shyang Loon）的陪同下，于2022年

10月14日礼貌拜会马来西亚武装部队（ATM）印刷服务部。这项每年拜访一

些特殊及最重要客户已成为我们的业务惯例之一。这次的访问旨在感谢武

装部队一直以来的支持，同时探讨他们的未来计划、检讨我们的售后服务

支持以便提供更好的服务。

26 年来，武装部队一直是我们的忠实客户，我们也是他们打印服务部门的

首选合作伙伴之一。多年来，他们一直选择“理想”，并于 2022 年安置

了全套 Duplo 印刷加工处理方案。

访问团受到师长（PKO）哈芝莫哈末贾米安哈芝萨穆里上校及其高级管理团

队的接待，我们进行了富有成效的讨论，双方对部门的完善和未来的拓展

提出了很多建议。

参观马来西亚武装部队印刷服务部
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A delegation of 20 lecturers from Polytechnic Kota Bahru (PKB) visited Galaxy Group of Companies and 
it was led by Mej. Bersekutu (PA) Mazeree Bin Haji Mohd Nawi together with the head of Department for 
Electrical Engineering and Electronic Engineering in Telecommunication.

PKB used to visit our company every year before the Pandemic and it was their first visit since  2018.The 
purpose of the visit was to look at our up to date solutions in advance technology courseware for higher 
education fields and also our newly launched educational delivery solutions in Immersive Learning and Smart 
Hybrid Classroom.

Many issues were being discussed during the visit and also possible collaboration between PKB and Galaxy 
in the near future. It was a fruitful visit for the team from PKB after a 3-year break.

POLYTECHNIC 
KOTA BHARU

Visit from

由马兹利哈芝莫哈末纳维先生，连同通讯电子与电器工程部门主管带领的哥打巴鲁理工学院的20名讲师访问

团参观了宇宙集团。

在疫情前，哥打巴鲁理工学院每年都会组团访问宇宙集团；这次也是他们自2018年后第一次来访。这次行程

的主要目的是为了参观并了解宇宙集团与时并进的高等教育领域先进科技课件，以及新推出的沉浸式教育和

智能混合型教室方面的教育输送方案。

访问期间双方商讨了诸多课题，包括该学院与宇宙集团在近期的合作可能性。时隔3年之后，这次的访问让学

院代表们获益良多。

哥打巴鲁理工学院来访
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Visit fromVisit from

Polytechnic Kuching Sarawak (PKS) organized an industry visit to Galaxy Group of Companies (GALAXY) 
on 11th August 2022. The visit was led by the director of PKS, Mr. Hikmatullah Bin Hajid Ahmad Khan 
together with the deputy director, Mr. Samsudin Mohd Salleh and head of departments. 
Our Group Chairman/ Group Managing Director, Mr. Tony Tee Boon Chai, was appointed as the industrial 
Advisory Panel (IAP) by PKS over the last 3 years and it was the first time PKS had visited us.
The purpose of the visit was to expose the PKS team to the Advance High Technology Educational solutions 
such as Internet of Things (IOT), Smart Technology, Artificial Intelligent (AI), Cybersecurity, and other iR4.0 
related technologies. At the same time, the delegates were also introduced to the ETA professional Certification 
beside the new educational delivery system such as Immersive Learning, Smart Hybrid Classroom and Smart 
Flexi Classroom Recording System.
It was an eye-opening visit for the PKS team and many ideas 
were suggested and discussed during the visited to enhance 
the facilities in polytechnic in addition to further improving 
the employability of their graduates through ETA Professional 
Certification

POLYTECHNIC KUCHING SARAWAKPOLYTECHNIC KUCHING SARAWAKPOLYTECHNIC KUCHING SARAWAK

砂拉越古晋理工学院于2022年8月11日组织工业团访问宇宙集

团，访问团由学院董事，喜末都拉敏哈芝阿末汉先生携同副董

事，三苏丁莫哈末沙列先生和个部门主管带领。

过去三年里，我们的集团主席兼集团董事经理郑文财先生获砂拉越理工学院委任为工业咨询小组的成员，而这

次是理工学院多年来第一次正式拜访宇宙集团。

这次访问的主要目的是为了让理工学院团队更好地了解宇宙集团的先进高科技教育方案，例如物联网、智能科

技、人工智能、网络安全，及其他工业革命4.0相关等科技。除了介绍ETA专业文凭给访问团，他们也趁机了解

了我们全新的教育输送系统，如沉浸式学习、智能混合型教室，以及智能多元性课室录影系统。

这是一场让学院团队眼界大开的访问；双方就如何加强学院设施，以及透过ETA专业文凭进一步改善学院毕业

生的录取率两大方面进行了商讨。

砂拉越古晋理工学院来访
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Visit from
SEREMBAN 

PUBLIC LIBRARY 

A Team of ICT experts from Seremban Public Library led by 
Mr. Shahril Fahmey Bin Noordin, the head of IT department, 
visited Galaxy Group of Companies. The purpose of the 
visit was to look at our newly introduced Advance Wireless 
One-stop Interactive Smart Meeting and Conference System, 
Digital library solution, Biozone Indoor Air Quality (IAQ) 
solution and STEAM related education solutions.

It was a very fruitful and informative visit for them and many 
ideas were suggested to the delegates for upgrading their 
existing facilities for future expansion.  

一支由芙蓉公共图书馆信息技术部门主管沙里尔法米敏诺丁先

生带领的信息与通讯技术专家访问了宇宙集团。访问的主要目

的是参观宇宙集团最新推出的先进无线一站式互动型智能会议

系统、数码图书馆方案、生物区块室内空气质量方案，以及科

学、技术、工程及数学（STEAM）相关教育方案。

该团队表示满意这次富有资讯性的访问，也收获许多针对现有

设施的升级理念，以便公共图书馆能持续应付未来的扩展计

划。

芙蓉公共图书馆来访
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UNIVERSITas UBUDIYAH INDONESIA 
Visit From

Universitas  of Ubudiyah Indonesia visited Galaxy Group of Companies 
on 28th June 2022. The delegation was led by the Rector, Prof. Adjunct. 
Dr. Marniati, M.Kes and accompanied by Dedi Zefrizal, S.T, the head 
of Ubudiyah foundation. 

The visit was arranged by a good friend of the company, Professor 
Emeritus Datuk Dr. Kamaruddin Hussin. The purpose of the visit 
was to see our latest advance educational solutions and digital library 
systems. At the same time, there were also discussions on possible 
collaborations between Galaxy Group of Companies and University 
Ubudiyah Indonesia in offering the ETA Professional Certification in 
Aceh, Indonesia.

They have identified a few solutions during the visit which will help in 
upgrading the facilities in their university.  

印度尼西亚亚齐的乌布迪亚大学在2022年6月28日携团访问宇宙集

团，访问团由校长客座教授马尼亚迪博士领导，陪同的是乌布迪亚基

金会主席迪迪杰菲利萨。

这次的访问是由集团的一位好友拿督卡玛鲁丁胡辛名誉教授牵线安

排，目的是为了参观宇宙集团最新的先进教育方案及数码图书馆系

统。同时，双方也探讨了宇宙集团和乌布迪亚大学在印尼亚齐开发

ETA专业文凭的合作可能性。

期间，访问团也确认了数项宇宙集团能够协助该大学进一步升级教学

设施的方案。

印尼乌布迪亚大学来访
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University of Technology Sarawak 
UCTS Demo

Visit From

University of Technology of Technology Sarawak 
(UTS) visited Galaxy Group of Companies and 
it was led by The Vice-Chancellor of UTS, 
Professor Datuk Dr. Khairuddin Ab. Hamid, 
together with their top management team.
The purpose of the visit was to study our latest 
Riso digital high speed printing solution, immersive 
learning solution and the advance wireless interactive 
educational delivery solutions. The delegates were also 
introduced to our latest advance higher education training systems and ETA 
professional certification.
It was a fruitful visit for them and various types of possible collaborations were 
identified and discussed during the visit.

以副校长拿督凯鲁丁哈密教授为首，包括校内其他管理高层的砂拉越科技大学代表团，早前到访宇宙集团并进

行交流。

代表团旨在了解及研究宇宙集团最新的理想数码高速打

印方案、沉浸式学习方案，以及无线交流教育性输送方

案。宇宙集团也向代表团介绍了公司最新的先进高等教

育培训系统，和ETA专业文凭。

代表团订为这次的访问获益良多，双方在访问期间也确

认并深入商讨诸多可能的合作项目

砂拉越科技大学代表团来访
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韩国ROBOROBO集团于2023年3月17日访问宇宙集团，由该集团国际销售部门的团

队经理BRIAN YOON先生领导，陪同的是全球业务董事JOHN CHOE先生。

作为ROBOROBO集团在马来西亚、缅甸及汶莱的伙伴，科学工艺产品私人有限公司

（STP）与该集团有着超过10年的深层次合作。这次的韩国集团来访是为了向宇

宙集团介绍他们新型的机器人教育工具（ALKIRO），也向我们分享他

们在这个区域的新商业策略。

访问期间，我们的团队也分享了重要的区域市场分析及建议，以便

能协助他们的科研团队更好地规划未来的产品发展路线图。

ROBOROBO Corporation Korea visited Galaxy Group of Companies on 17th March 2023. The visit was led 
by Mr. Brian Yoon, Team Manager of international marketing department, and he was accompanied by Mr. John 
Choe, the Director of Global Business.

Scientific and Technical Products (STP) has been a partner 
of ROBOROBO in Malaysia, Myanmar and Brunei for more 
than 10 years. The purpose of the visit was to introduce their 
new robot education kit-ALKIRO and also for them to share 
their new business strategy in this region. 

Our team shared valuable market insights and suggestions to 
help their R&D team in planning for their product roadmap.

Visit From 
ROBOROBO 

Korea 

韩国ROBOROBO集团来访

University of Technology Sarawak 
UCTS Demo
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Kuala Lumpur City Hall
Visit From 

Kuala Lumpur City Hall sent their experts and officers from the 
strategy and planning subsection of Enforcement Department to visit 
Galaxy Group of Companies. The delegation was led by the Head 
Inspector Mohd Radzif Majid together with Inspector Ariesyam 
Ab Rahman, Mr. Mohd Zahaymie Zakaria and Mr. Mohamad 
Fadhin Afiq Bin Abdul Aziz.
The purpose of the visit was to study our latest Smart Interactive 
Wireless Meeting and Conference Room solution, and our Biozone 
IAQ system. 
It was a fruitful visit and many ideas and suggestions were discussed 
during the presentation. The team has invited our engineers to visit 
their new site and provide them with our proposal for their new meeting 
rooms.

吉隆坡市政厅执行部门属下的战略及策划分部，安排了一团专家和官员

们前来访问宇宙集团。访问团由莫哈末拉兹夫马吉督察长、阿瑞斯亚

拉曼警长、莫哈末扎哈米扎卡里亚先生及莫哈末法丁阿菲阿都阿兹斯

先生联合带领。

访问团主要是为了了解及研究宇宙集团最新的智能交流与无线会议课

室方案，以及我们的生物区块室内空气质量方案。

这是富有成效的访问，双方在陈述会议上，相互沟通了许多的想法和建

议。访问团也邀请宇宙集团的工程师前往参观他们的新设施，并对他们的新

会议室进行考察及提出方案。

吉隆坡市政厅来访
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EIS GROUP

Quest International University 

Visit From 

Visit From 

EIS LEADERSHIP ACADEMY, a subsidiary of   ESI Group of Companies 
visited Galaxy Group of Companies. The visit was led by the Group 
Managing Director, Datuk Dr. Francis C.W. Wong 

The purpose of the visit was to study our Advance Educational Delivery 
systems, Smart Interactive and Wireless Meeting and Conference Room 
solutions, Biozone IAQ solutions, High Tech courseware / training 
systems, STEAM education solutions and Riso Digital Printing systems.

Quest International University (QIU) visited Galaxy Group of Companies and 
the delegation was led by Professor Ts. Dr. Sim Yee Wai, Dean of Faculty of 
Science and Technology. 

The purpose of the visit was to look at our Advance Smart Classroom 
Recording system, One-Stop Online Digital Printing solution and 
Digital Library system. They were very interested on our Advance 
Classroom Recording system and many suggestions were brought up 
by our experts and well received during the presentation.  

宇宙集团荣幸接待ESI集团属下的ESI领导学院（ESI LEADERSHIP ACADE-

MY）访问团莅临访问，访问团由该集团董事经理拿督FRANCIS C.W. WONG

博士带领。

这次访问的主要目的是为了了解及研究宇宙集团的先进教育输送系统、

智能交流与无线会议课室方案、生物区块室内空气质量方案、高科技课

程与培训系统、科学、技术、工程及数学（STEAM）教育方案，及RISO数

码打印系统。

ESI集团来访

由奎斯特国际大学（QIU）科学与科技学院院长DR. SIM YEE WAI教授带

领的访问团拜访了宇宙集团，目的是为了参观集团的先进智能课室录影

系统、一站式线上数码打印方案以及数码图书馆系统。

访问团对宇宙集团的先进智能课室录影系统深感兴趣，并在陈述会议上

踊跃参与发问和给与建议。

马来西亚奎斯特国际大学（QIU）来访
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Malaysia Digital Economy Corporation (MDEC), the nation’s lead digital economy agency, has 
organized the #mydigitalmaker fair 2022 to nurture digital skills and talent among the local youth to futureproof 
them for the rapidly-growing and evolving digital economy. 

Designed to provide a hands-on digital experience for students, educators and even families, #mydigitalmaker 
Fair2022 offered a multitude of programs that focus on the use of digital marketing workshops , career path 
awareness sessions , talent competitions, tutorials covering coding , animation , drone technology, robotic and 
many more. 

Galaxy Group of companies through one of our associate company, Scientific and Technical Products (STP), 
was invited as one of the partners in the field of Drone technology, Robotics and Coding. STP has helped to 
organize the Drone and Robotics competition during the fair and it was very good exposure for our education 
Drone and Robotics products. At the same time, our marketing and operation manager, Mr. Vincent Lim, was 
also invited to give a talk on the importance of Drone and Robotics in STEAM education during the fair.  

MYdigitalmaker 
Fair 2022
MYdigitalmaker 
Fair 2022

为了培养本土青年的数码技能和天赋，以便他们在快速发展及进化的数码经济中与时并进，国内领先的数码经

济代表 - 马来西亚数码经济机构（MDEC）举办了2022年届MYDIGITALMAKER博览会。

以数码实践经验为设计核心，2022年MYDIGITALMAKER博览会为学生、教育工作者，甚至家庭参与者们提供了众

多种类的节目，其中包括数码销售作坊、职业道路意识面谈，以及涵盖编程、动画、无人机科技、机械人科技

范围的教程等等。

宇宙集团属下的科学工艺产品私人有限公司（STP）受邀参与了此次博览会中

无人机科技、机械人科技及编程领域的展览伙伴。期间，科学工艺产品私人有

限公司协助举办了一场无人机和机械竞赛，趁机展示集团相关的教育范围无人

机和机械产品。同时间，我们的销售及运营经理林天胜也受邀讲解无人机和机

械在科学、技术、工程及数学教育（STEAM）方面的重要性。

MYdigitalmaker 2022年博览会
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Scientific & Technical Products (STP) was invited  to participate 
in  Petrobots Maker Fair 2023 at University Technology  Petronas 
(UTP) on 18th January 2023.The exhibition led by Our marketing 
executive ,Mr. Muhamad Farhan Haqeem,  and assisted by Mr. 
Hilmi Muhammad ,the  technical lead. 
Many companies displayed their products during the exhibition 
and STP has showed Altino autonomous driving car, Codrone 
Pro, IOT Smart Home and iR 4.0 related educational solutions.  Mr. 
Ezarisma Mohamad, Chief Executive Officer of Petrosians Sdn, Bhd, 
was among one of the VIP guests visited our booth. Students from UTP 
and other nearby institutions also took advantage to know more on the latest 
technologies displayed during the fair. 
Petrobots Maker fair is a good opportunity for us to further strengthen our 
presence with lecturers and researchers of UTP and also to invite some of our 
clientele in northern states to view our new products at the fair.

Petrobots Maker Fair 2023 

创客博览会石油机器人

宇宙集团属下科技产品私人有限公司（Scientific & Technical Prod-

ucts (STP)） 受邀参加于 2023 年 1 月 18 日在国油科技大学 (UTP) 

举行的 2023年度机器人创客博览会（Petrobots Maker Fair 2023）。公

司市场销售执行员穆哈末法汉（ Muhamad Farhan Haqeem）联同技术负责

人希尔米穆哈末（ Hilmi Muhammad） 先生参与这项博览会。

多家企业在展会期间展示本身的产品，科技产品公司展示了Altino自动驾驶汽

车、Codrone Pro、物联网智能家居以及iR 4.0相关教育处理方案。 Petro-

sians Sdn Bhd 首席执行官 依沙里斯马莫哈末（Ezarisma Mohamad）先生

是参观我们展位的贵宾之一，而国油科技大学和其他附近院校的学生也

在展会期间了解了各项最新技术。

這－次国油大学的机器人创客博览会对我们来说是一个很好的机会，

可以进一步加强我们与国油科技大学讲师和研究人员的合作，我们在

马来半岛北部各州的一些客户，也受邀到展会参观我们的新产品。
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POLITEKNIK PORT DICKSON 

WOW Ai WORKSHOP
Scientific & Technical products (STP) co-hosted the Workshop on Artificial Intelligence (AI) related 
technology in Malaysia with our Korean partners. The Topic of the workshop “Ai DRIVEN APPROACH IN 
AUTONOMOUS DRIVING “and the purpose was to expose the educators in Malaysia such as professors and 
lecturers in the higher education sector on the application of AI in Autonomous driving. 
The workshop was organized in 3 differences zones:  Northern Zone at University Malaysia Perlis, Central 
Zone at Polytechnic Port Dickson and Southern Zone at University Technical Malaysia Melaka. The 3 
workshops were attended by experts and lecturers from more than 10 Universities and 8 polytechnics. All the 
attendees have the opportunity to experience hands-on practice on the use of AI programming in Autonomous 
driving and a certificate was issued to all the participants.
All participants were delighted to have this special opportunity to experience writing AI programs for 
autonomous driving and they would be able to apply it for their future career growth.
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Utem

人工智能（Ai ）作坊

科学工艺产品私人有限公司（STP）与韩国伙伴联合举办了场马来西亚人工智能相关科技作坊。这场以“自动

驾驶中的人工智能方案”为主题的作坊，是为了让马来西亚高等教育行业中的工作者，包括教授和讲师们能够

更好地接触人工智能在自动驾驶方面的应用。

这次的作坊分别在三个不同的地区举办：北部地区为玻璃市马来亚大学、中央地区的波德申理工学院，及南部

地区的马来西亚马六甲技术大学。超过10所大学及8所理工学院的专家和教授们参与了这三场作坊；参与者们

对自动驾驶中人工智能编程的应用，获得宝贵的实际操作机会，并且获主办单位颁发的文凭作为纪念。

所有作坊的参与者表示欣慰，能够参与自动驾驶编写程序的独特体验，也认为能把这次的经验应用在他们未来

的职业发展中。

UNImap
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M A N D A R I N  O R A N G E S  D I S T R I B U T I O NM A N D A R I N  O R A N G E S  D I S T R I B U T I O N L i o n  d a n c e  p e r f o r m a n c e  2 0 2 3  L i o n  d a n c e  p e r f o r m a n c e  2 0 2 3

In Chinese culture, mandarin oranges symbolize good luck, fertility and joy. The word “KAM” sound 
similar to gold in Chinese and the shape resembling the shape of a gold coin. Giving mandarin oranges 
during Chinese New Year reflects the importance of auspicious symbols and the significance of the Lunar 
New Year.

It has been the tradition of our company to distribute mandarin oranges to all of staff a few days before the 
Chinese New Year. As usual, the ceremony was kick started with a short speech given by Mr. Tony Tee , our 
Group Chairman/ Group Managing Director, and followed by speeches from other senior management team 
members wishing all Galaxians a good year ahead and a safe journey back to their hometown.
After the speech, the directors threw mandarin oranges and some with cash money in the bags for the staff 
to receive as part of the company tradition to bring luck to staff who received them. At the end, each staff 
brought home a carton of mandarin oranges to symbolize good luck and to share with their family and 
friends during the New Year. 
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M A N D A R I N  O R A N G E S  D I S T R I B U T I O NM A N D A R I N  O R A N G E S  D I S T R I B U T I O N L i o n  d a n c e  p e r f o r m a n c e  2 0 2 3  L i o n  d a n c e  p e r f o r m a n c e  2 0 2 3

农历新年年柑派发活动

在华人的文化里年柑是好运、丰饶及喜悦的象征。年柑中“柑”与“金”谐音，而且其形状也和金币相似，

因此在农历新年期间派发年柑有着吉祥如意的重要象征。

农历新年前夕派发年柑给全体员工是宇宙集团的传统，按惯例，派发仪式以集团主席兼集团董事经理郑文财

先生的简短致词开跑，接着由集团其他资深管理层致词并祝愿所有宇宙人拥有美好的一年及安全顺利地踏上

归途。

致词过后，董事经理和全体员工进行简单的“抛柑”活动（年柑和些许现金装在袋子里），象征着集团将福

运带给成功获得“抛柑”员工的传统。活动结束前，所有员工皆获得一箱年柑象征收到福运，以及在新年期

间能和亲朋好友们分享。
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G A L A X Y  L U N A R  N E W  Y E A R  G AT H E R I N G  &  
A N G P O W  D I S T R I B U T I O N  2 0 2 3

G A L A X Y  L U N A R  N E W  Y E A R  G AT H E R I N G  &  
A N G P O W  D I S T R I B U T I O N  2 0 2 3

G A L A X Y  L U N A R  N E W  Y E A R  
M r .  T o n y  T e e  C N Y  o p e n  h o u s e  

G A L A X Y  L U N A R  N E W  Y E A R  
M r .  T o n y  T e e  C N Y  o p e n  h o u s e  

2023 Lunar New Year, or spring festival began on January 22nd. This year is the year of Water Rabbit in 
Chinese Zodiac.  The rabbit is a symbol of longevity, peace and prosperity and 2023 is also predicted to be 
a year of hope.

All Galaxians returned to office 26th January 2023, an auspicious day to start business according to Chinese 
calendar. As usual, everyone will gathered in our Sunflower hall at 8:00am to attend the “ANGPAO” 
distribution ceremony. Mr. Tony Tee and Senior Management Team (STM) members ushered and welcomed 
all Galaxians back and wished everyone a successful year ahead. Everyone was delighted to receive the red 
packets as a token of appreciation, good luck and prosperity.

We gathered at lobby after the “ANGPAO” ceremony to witness the lion dance performance, which was 
followed by the lion troupe visiting the offices. We believe it will bring good fortune and prosperity to all of 
us and company while scaring away all the bad spirits. The function ended with a good Chinese New Year 
buffet lunch with fun card games.

宇宙集团2023农历新年门户开放活动

一月22日标示着2023农历新年或春节的到来。今年是十二生肖中的癸卯“兔”年；兔子在中国古老意义中

象征着祥和、平静及繁荣，而2023年也被视为是为人们带来希望的一年。

2023年2月26日，宇宙集团的全体“宇宙人”在华人农历中代表吉祥的日子回到公司复工。按照惯例，大家

上午8时聚集在向日葵大堂参与新春的红包派发仪式。郑文财先生及资深管理团队欢迎所有宇宙人的归来，

并祝福大家在新的一年里百尺竿头、更进一步。

宇宙集团员工在红包派发仪式后，观赏了醒狮表演。醒狮队也到集团各个办公室献瑞，为公司驱走一切不

好的能量，并且为大家带来好运及繁荣。活动在丰盛的新春午宴及有趣的卡牌游戏中结束。
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G A L A X Y  L U N A R  N E W  Y E A R  G AT H E R I N G  &  
A N G P O W  D I S T R I B U T I O N  2 0 2 3

G A L A X Y  L U N A R  N E W  Y E A R  G AT H E R I N G  &  
A N G P O W  D I S T R I B U T I O N  2 0 2 3

G A L A X Y  L U N A R  N E W  Y E A R  
M r .  T o n y  T e e  C N Y  o p e n  h o u s e  

G A L A X Y  L U N A R  N E W  Y E A R  
M r .  T o n y  T e e  C N Y  o p e n  h o u s e  

Chinese New Year (CNY) open house is a traditional celebration that takes place during Chinese New Year 
period. Open house is an opportunity for people to visit each other, socialize and enjoy festive food, cookies 
and drinks. Mr. Tony Tee has stopped inviting Galaxians and family members to his open house for more 
than 3 years during the pandemic and during COVID, the CNY lunches were held only in the office Hall.

Mr. Tony Tee invited the staff to his house during CNY this year after having lunch in the office during 
the CNY open day. All guests were greeted with “ANGPAO” (red packets) and a warm welcome by  
Mr. and Mrs. Tony Tee upon their arrival. They were served with many different types of New Year cookies, 
snacks, sweets and beverages. This New Year visit to Mr. Tony Tee house was more special because staff 
were served with our local fruits such as durians, rambutans and mangosteens which were freshly picked 
from his orchard.

Later in the afternoon, staff and family members were entertained by the lion troupe performance before 
saying good bye.

集团主席兼集团董事经理郑文财先生门户开放活动

开放门户是农历新年期间常见的景象，是亲朋好友相互拜访、进行社交及享用佳节美食的传统活动。由于

新冠疫情的影响，郑文财先生在过去的三年里并没有举办任何门户开放活动，只是在集团大堂举行简单的

新年午餐宴。

随着疫情好转，郑文财先生在今年的集团农历新年午宴后，开放门户邀请员工共庆新春佳节，并派发红包

热烈欢迎宾客的到来。除了各式各样的新年美食及饮料，郑先生今年特别增加了各种由他私人果园采摘的

新鲜本地水果，包括榴莲、红毛丹、山竹等，让宾客们品尝。门户开放活动结束前，众员工和宾客也欣赏

了精彩的醒狮表演。
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celebration 2022
Malaysia is a multiracial and multicultural country where all races practice their respective beliefs 
and religions. The cultural significance of Christmas has grown over time, making it a festive and 
cherished occasion for people from various cultural and religious backgrounds to come together and 
celebrate the spirit of goodwill, giving, love and unity.

Galaxy Group of Companies celebrate all the festivals throughout the year including Christmas. 
In Galaxy, celebrating Christmas represented time spent amongst staff and friends, exchange gifts, 
decorates offices, and delicious meals. It is an opportunity for Galaxians to come together from their 
daily routine and spread happiness and foster deeper bonds during holiday season. 

The Christmas luncheon was organized in the well decorated hall filled with Christmas spirit.  A big 
Christmas tree with colorful lights was set up in the middle of the Hall and it was decorated with 
Christmas presents under the tree. Delicious food was served during the lunch and it was followed by 
a few games for staff which organized by GRC. The Luncheon ended with Christmas gifts exchange 
through the Random Name Picker which created so much fun, excitement and laughter.

圣诞节庆祝活动

马来西亚是个多元种族多元文化的国家，各族群人民自由地信奉并践行各自的宗教及文化信仰。在众多节

日中，圣诞节已经由当初的宗教节日演化成为了现今马来西亚人民不分文化及宗教信仰，共同欢庆、象征

善意、布施、爱与团圆的喜悦节日。

宇宙集团从不落下任何一个欢庆的节日，当然也包括圣诞节。在宇宙集团的企业文化里，庆祝圣诞节代表

员工和朋友们相互聚集、交换礼物、布置办公室，以及丰盛的节日佳肴。同时，这也是宇宙人在假期里抛

开繁忙的日常公务，相互传播欢愉、建立更深情谊的好机会。

在充满圣诞的喜庆氛围中，圣诞午宴在布置完美的集团大堂举行；巨大的圣诞树

配着五彩缤纷的灯光树立在大堂中央，树下摆放着众多圣诞礼物。员工们享用

美味佳肴后，也参与宇宙集团康乐会（GRC）设计的游戏。圣诞午宴在有趣、

充满欢乐、即兴抽名交换圣诞礼物活动中尽兴。
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Bubur lambuk DistributionBubur Lambuk Distribution

Dates, also known as “Kurma” in Malay language, have been enjoyed for thousands of 
years in the Middle East. A versatile fruit that can be enjoyed in many different ways, 
“Kurma” is often used to break fast or dessert, due to its natural sweetness.
In the holy month of Ramadan, many Muslims practice of eating sweet tidbits before 
eating their full meal. “Kurma”, being one of the fruits rich in soluble dietary fibers 
(especially pectin), these fibers attract water which in turn increase the fluidity of our 
stomach content and therefore it provides the feeling of fullness by prolonging the time 
spend in the stomach.
Mr. Tony Tee , Our Group Chairman / Group Managing Director continues the tradition 
of distributing  “Kurma” to Galaxians as one of his personal gifts to staff at the 
beginning of each Ramadan month to represent its cultural, spiritual, and charitable 
significance.

For most Muslims, “Bubur Lambuk” is one of the staples during the holy month 
of Ramadan. It is a traditional rice porridge or congee with a plethora of local 
traditional spices and veggies. 
This tasty rice porridge that is served during fasting month and is also considered 
a comfort food in more ways than one. After dates, Muslims would generally 
break their fast first with this soft porridge so it won’t strain their stomachs. 
During the function, our management team led by Mr. Tony Tee, our Group 
Chairman and Group Managing Director, distributed 400 packs of “Bubur 
Lumbuk” to all Galaxians, our tenants and the communities nearby. What 
makes ours special is that it is prepared, cooked and packed by our own staff 
and led by uncle Selamat, one of our senior customer service executive. The 
main aim of the program was to foster good relationship and celebrate the 
spirit of togetherness among Galaxians and the surrounding communities. 
The event was organized by Galaxy Recreation Council (GRC) as one of our 
annual charity activities. 

KURMA Distribution Program

宇宙集团2023农历新年门户开放活动

一月22日标示着2023农历新年或春节的到来。今年是十二生肖中的癸卯“兔”年；兔子在中

国古老意义中象征着祥和、平静及繁荣，而2023年也被视为是为人们带来希望的一年。

2023年2月26日，宇宙集团的全体“宇宙人”在华人农历中代表吉祥的日子回到公司复工。按照惯

例，大家上午8时聚集在向日葵大堂参与新春的红包派发仪式。郑文财先生及资深管理团队欢迎所有宇宙人

的归来，并祝福大家在新的一年里百尺竿头、更进一步。

宇宙集团员工在红包派发仪式后，观赏了醒狮表演。醒狮队也到集团各个办公室献瑞，为公司驱走一切不

好的能量，并且为大家带来好运及繁荣。活动在丰盛的新春午宴及有趣的卡牌游戏中结束。

椰枣派发活动

作为一种在中东地区已被享用上千年的特色食品，椰枣或海枣，或马来语中的“KURMA”，

在马来西亚有着各式各样的享用方法。椰枣拥有丰富的天然糖分及甜度，经常被当成开斋

前或餐后的甜点。

在斋戒月时，许多穆斯林都有正餐前食用甜性零食的习惯，椰枣是最常见的选择。椰

枣作为一种拥有丰富可溶性纤维（尤其是果胶）的水果，能够吸收食物中的水分，增加

肠胃的长时间饱胀感。

延续着宇宙集团的传统及作为个人的馈赠，集团主席兼集团董事经理郑文财先生在斋戒月到

来之前，赠送给所有宇宙人具有文化、精神以及慈善象征意义的椰枣。 27
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Ha�iRaya
Celebration Celebration 

Hari Raya Aidilfitri is a significant occasion for Muslims, as it marks the end of the fasting 
month. It’s a time for forgiveness, as folks offer their apologies for wrongdoings committed 

in the past year In preparation for this festive holiday, 
our offices are often adorned with beautiful decorations to create a 
joyful and celebratory atmosphere, from colorful bunting flags to 
traditional Malay ornaments in common areas such as hallways, 
meeting halls, office’s reception desk and offices.

In Conjunction with the celebration, Mr. Tony Tee, our Group 
Chairman/Group Managing Director distributes hampers and cookies 
to Muslim staff a few days before Raya as a token of appreciation for 
their hard work and contribution. 

Every individual associate company then organized their individual luncheons when we return to 
work from the holidays. Many popular and delicacies Malaysia dishes such as ketupat, rendang, satay, 
lemang and different type of traditional cookies are served during the lunch. 

欢庆开斋节

开斋节对马来西亚穆斯林来说是个重要的节日，它不但代表长达一个月的斋戒期圆满结束，同时也是穆斯

林为过去一年所犯下的错误祈求宽恕的特别日子。

为了迎接佳节的到来，公司上下都进行了相应的布置；不论在走廊间或会议室里，甚至是大厦的前台和办

公间，都布满了缤纷的旗帜和代表马来同胞的物品，无一不展现欢乐和喜庆的氛围。

集团主席兼集团董事经理郑文财先生也在佳节前夕，也派发礼篮给公司里的穆斯林员工，感激他们过去一

年对公司的贡献和辛勤工作。

开斋节假期结束后，集团属下各子公司也举办了欢庆午餐，让员工们品尝各式样的马来佳肴，包括马来

粽、干咖喱、沙爹、竹筒饭以及其他马来传统饼干糕点。
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Matrimony 
Off spring&

To Nurul Shahira Bt Khasman
(Account Executive)

Mohamad Asmadi bin Ameradi 
(Building Maintenance)

To Amirah Binti Abdul Basid
(Business Development Executive)

Baby Boy : Mohammad Raes Qhalif bin 
Mohammad Faiz

Baby Boy : Muhammad Emir Yusuff Bin 
Mohamad Asmadi

Baby Girl : Naura Khadeeja binti  
                  Muhammad Nazreen

Date of birth : 07 Jan 2023

Date of birth : 08 July 2023

Date of birth :  02 Feb 2023

Congratulation

Congratulation

Congratulation

Ha�iHa�iRayaRaya
Celebration Celebration 

Ha�iRaya
Celebration Celebration 
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